
Referat fra

Mandag d. 13 august 2018 kl. 19:00.
I mødelokalet, Manøvej 82, kld..

Med følgende dagsorden:

1. Nyt til/fra lokalinspektøren.
1. Hvornår og af hvem blev det besluttet at vi skal have nyt akut 

nummer. Og hvornår bliver det aktivt ?¿? [til]

2. Den gule stribe langs fortovet vi har snakket om, hvornår sker der 
noget der ?¿? [til]

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.

3. Nyt fra formanden.
1. Arrangering af afdelingsmødet d. 1 november 2018.

2. Invitation af DF's boligordfører til næstkommende bestyrelsesmøde.

3. Budgetmødet d. 6 september 2018.

4. Personalet har spurgt ind til om de må ændre ved det bed der ligger 
for enden af gavlen i den lille blok 1. Det er nemlig heftigt ramt af 
ukrudt, og deres forslag er at fjerne de små buske der dækker 
bunden men lader de store stå, også ellers lægger græs istedet for 
de små buske.

5. Opsætning af kameraovervågning over de ''fodringspladser'' som er 
blevet oprettet af en ukendt.

6. Rengøringsplan for / af vores kontor og mødelokale.

7. BL kontingentet, hvordan skal vi forholde os til det ?¿?

4. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer.
1. Ingen P.T..

5. En beboer forlanger at vi skal debatere om hvordan vi i fremtiden skal 
informere beboerne. Samt hvordan vores ordlyd skal være.

6. Afdelingstjek.
1. Ingen P.T..

7. Indkomne sager.
1. Ingen P.T..

8. Post.
1. Ingen P.T..
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9. Eventuelt.

Tilstede var: Bodil, Tom, Verner, Tina, Per, Sten og Arne. Afbud fra Ole

1.1. Det er besluttet af Organisationsbestyrelsen. Det skulle være opstartet 1/9, 
men bliver nok udsat.

1.2. Bliver gjort snarest (inden 14 dage)
1.3. To nye robotplæneklippere er indkøbt
1.4. Budgettet/regnskabet ser godt ud. Opgangene er ved at blive malet. Der er 

lavet en malerplan for dem fremover. På onsdag påbegyndes 
afrensning/maling af facader og altaner. Der bliver skiftet ”trængende” 
vinduer i kælderetagen. Et par arbejdsopgaver er uddelt.

2. Godkendt og underskrevet.
3.1. Udkast skrottet. Per arbejder videre.
3.2. Mette Dea Larsen bliver inviteret til næste bestyrelsesmøde.
3.3. 6/9-18 kl. 10, Brogade 6
3.4. Lad dem gøre det.
3.5. 3 gange nej; så det bliver ikke gjort
3.6, Per taler med Sten om rengøring af bestyrelsens mødelokale og kontor. Ca.
       hver tredje måned.
3.7. Vi fortsætter. Hvis andet ønskes, så kan forslag fremsættes til beboermødet.
4. Intet fremført
5. Der skal måske ændres ved ordlyden, fra forbudt til ifølge husordenen er det
    ikke tilladt. Engelsk er nok ikke det bedste 2. sprog at bruge. Dem der ikke 
    forstår dansk forstår nok heller ikke engelsk.
6. Intet fremført
7. ingen indkomne sager.
8. Ingen relevant post.
9. Persondataloven har ikke den store betydning for os. Nyt hjertestarterkursus
    Til april, orientering 2 – 3 måneder før. SEAS-NVE fonden udloder nogle 
    portioner á kr. 10.000 to gange om året, Er der nogle ønsker om hvad vi kan 
    søge til. Trampolin er nok ikke det bedste forslag.
Næste møde den 17. september 2018 kl. 19.00 i festsalen, manøvej 32.
Arne Nilsson
sekretær
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